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احمدي نژاد: از كسي نميترسيم

رئيس جمهور با بيان اينكه اگر به دنبال بمب بوديم شجاعتش را داشتيم كه اعلام بكنيم؛ چراكه ما از كسي نميترسيم

گفت: ما ميگوييم كه آمريكا و همه آنهايي كه بمب اتمي دارند بايد خلع سلاح بشوند...

رئيس جمهور با بيان اينكه اگر به دنبال بمب بوديم شجاعتش را داشتيم كه اعلام بكنيم؛ چراكه ما از كسي نميترسيم گفت: ما
ميگوييم كه آمريكا و همه آنهايي كه بمب اتمي دارند بايد خلع سلاح بشوند.

به گزارش خبرگزاري فارس به نقل از دفتر امور رسانههاي رياست جمهوري، در حاشيه اجلاس جهاني تغييرات آب و هوا در كپنهاگ،
خبرنگار شبكه ABC با محمود احمدي نژاد رئيس جمهور كشورمان به گفتگو نشست.

محمود احمدي نژاد در اين گفتگو ملت ايران را صريح و شجاع معرفي كرد و هنگامي كه با سوالهاي چند باره خبرنگار اين شبكه
مبني بر تلاش ايران براي دستيابي به بمب اتم مواجه شد، به ضرب المثل ايراني " مگر يك حرف را چند بار بايد زد؟! " اشاره و تصريح
كرد: ما يك بار گفتيم بمب هستهاي نميخواهيم، تمام، گفتيم چرخه توليد سوخت را ميخواهيم و ايجاد كرديم؛ گفتيم صنعتي

ميكنيم و صنعتي كرديم.
وي افزود: امروز هم اعلام كرديم سانتريفيوژهاي جديد ميآوريم و ميآوريم؛ اعلام كرديم از تهديدات و قطعنامهها نميترسيم و
نترسيديم، ما اگر به دنبال بمب بوديم شجاعتش را داشتيم كه اعلام بكنيم؛ چراكه ما از كسي نميترسيم و بارها گفتيم بمب را قبول
نداريم، اما الان ما مدعي هستيم ما ميگوييم كه آمريكا و همه آنهايي كه بمب اتمي دارند بايد خلع سلاح بشوند و اين را دنبال

ميكنيم بايد خلع سلاح بشوند.

*امريكا رفتارش را عوض نكند 50 سال ديگر هم در ايران شرايط همين است
رئيس جمهور در پاسخ به اين سوال خبرنگار شبكه ABC آمريكا مبني بر اينكه وقتي نوه 5 ماهه شما بزرگ شود اميدوار هستيد كه او
راجع به دوستي آمريكا و ايران چه نظري داشته باشد وقتي او بزرگ ميشود فكر ميكنيد چه آرزوهايي در مورد ايران و امريكا در
ذهنش نقش بسته باشد؟ اظهار داشت: ما فكر ميكنيم اگر دولت آمريكا رفتارش را اصلاح بكند نيازي نيست ما منتظر بمانيم تا بچهها
بزرگ شوند همين الان مشكلات برطرف ميشود، ولي شما مطمئن باشيد اگر دولت امريكا رفتارش را عوض نكند 50 سال هم كه
بگذرد در ايران شرايط همين است. احمدي نژاد ادامه داد: در زمينه لزوم تغيير رفتار آمريكا اكثر ايرانيان با يكديگر اتفاق نظر دارند، نه

تنها مردم ايران بلكه جهان نيز در اين زمينه اتحاد دارند. همه خواستار تغيير رفتار آمريكا هستند.

*اگر باراك اوباما حقيقت را گفته بود جايزه صلح نوبل را نميگرفت
وي در پاسخ به اين وسال كه آيا دادن جايزه صلح نوبل به آقاي اوباما درست بود؟ گفت: اين جايزه به خاطر عملكرد آقاي اوباما نبود
چون خود آقاي اوباما در كتابش ميگويد كه براي ابراز حقيقت به كسي جايزه نميدهند؛ مطمئنا اگر ايشان حقيقت را بيان كرده بود

جايزه نمي گرفت.

*برخي ادعاهاي آمريكا و غربيها يك لطيفه تكراري بي مزه است
رئيسجمهور در پاسخ به اين سوال كه مداركي مبني بر انجام آزمايشات اتمي از سوي ايران وجود دارد، اظهار داشت: بعضي ادعاهاي
برخي از دولتمردان آمريكا و بعضي دولتهاي غربي درباره موضوع هستهاي ايران به يك لطيفه تكراري بي مزه تبديل شده و يك سري
حرفهاي بي اساس است و از نظر ايران نه ارزش حقوقي دارد و نه ارزش توجه كردن، يعني حتي ما حاضر نيستيم اينها را بررسي

بكنيم.
احمدي نژاد با بيان اين حقيقت كه دولت آمريكا به دنبال سلطه بر منطقه خاورميانه و جهان است، تاكيد كرد: سياستهاي آمريكا
دوگانه و تبعيض آلود است و ملت و دولت ايران با اين سياستها مخالف است و صراحتا اعلام ميكند موضوع هستهاي و مواردي از

اين دست، يك مشت بهانه است.

*ادعاهاي آمريكا مانند لطيفهاي است كه حتي ديگر خندهدار نيست
وي افزود: خوب است دولت مردان آمريكايي هم صداقت داشته باشند و حرفهايشان را بزنند، آنها ميخواهند بر منطقه خاورميانه
مسلط شوند، اما ملت و دولت ايران مانع بزرگي در راستاي تحقق اين هدف است؛ دولت آمريكا شجاعت داشته باشد و اين را به
ملتها اعلام كند؛ هر روز ميروند يك بهانه درست ميكنند؛ يك روز ميگويند هستهاي، يك روز حقوق بشر؛ اينها براي ما تكراري شده

مثل يك لطيفه تكراري كه خنده دار نيست.

*آژانس بينالمللي انرژي اتمي در 12 سند عدم تخلف ايران را اعلام كرد
رئيسجمهور با تاكيد بر اينكه اصلا دولت امريكا چكاره است كه راجع به فعاليتهاي هستهاي ايران صحبت ميكند، گفت: ايران به
شش سوال آژانس بين المللي انرژي اتمي جواب داده و تاييد آن را هم به صورت كتبي از آژانس گرفته و آژانس بين المللي انرژي
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اتمي نيز در 12 سند رسمي اعلام كرده است كه تخلفي از سوي ايران صورت نگرفته است.
احمدي نژاد در پاسخ به سوالي درباره ادامه مذاكرات ايران و 1+5 و تبادل سوخت، با بيان اينكه براساس محتواي NPT و تعهدات
آژانس بينالمللي انرژي اتمي، سوخت هر كشوري از جمله ايران براي مصارف صلح آميز بايد بدون قيد و شرط تامين شود، اظهار
داشت: ايران پيشنهاد مبادله سوخت را ارائه كرد تا فرصتي براي دولت آمريكا و بعضي دولتهاي غربي باشد كه به جاي تقابل وارد
همكاري شوند؛ ما امروز ميتوانيم سوخت 20 درصد را خودمان توليد كنيم، اما اعلام كرديم براي گفتگو درباره تبادل، همكاريهاي

هستهاي و فني آمادگي داريم، اما اين فرصت هميشگي نيست.
وي تصريح كرد: كشورهاي غربي مگر ميتوانند براي دادن سوخت شرط بگذارند يا ضرب الاجل بگذارند؛ اينها كه همان ادبيات دوران

آقاي بوش است پس چه چيزي تغيير كرده است ما انتظار داريم تغييرات اتفاق بيفتد.

*روش چماق و گفتگو شكست خورده است
رئيس جمهور با اشاره به همزماني تلاش براي مذاكره و تهديد به تحريم از سوي آمريكا و برخي دولتهاي غربي، گفت: اين روش كه

چماق تحريم بلند كنند و بعد بگويند گفتگو كنيم، شكست خورده است؛ اين دوران تمام شده است و قابل تكرار هم نيست.

*ما زير بار زور نميرويم
احمدي نژاد به ادعاي دولتهاي زورگو براي تحريم ايران اشاره كرد و اظهارداشت: ما از تقابل استقبال نميكنيم و اهل گفتگو و منطق
هستيم، اما زير بار زور گويي نميرويم و اتحاديه اروپا يا آمريكا تفاوتي ندارد، ما زير بار زور نميرويم؛ انتظار داريم تغيير اتفاق بيفتد و

الا اگر كسي با ادبيات آقاي بوش با ما صحبت كند پاسخش همان پاسخ قبلي است.
وي همه فعاليتهاي ايران را شفاف دانست و تاكيد كرد: ملت و دولت ايران شجاع و صريح هستند؛ گفتيم چرخه توليد سوخت را
ميخواهيم و ايجاد كرديم؛ گفتيم صنعتي ميكنيم و صنعتي كرديم؛ الان هم اعلام كرديم سانتريفيوژهاي جديد ميآوريم و ميآوريم؛
اعلام كرديم از تهديدات و قطعنامهها نميترسيم و نترسيديم، ما اگر به دنبال بمب بوديم شجاعتش را داشتيم كه اعلام بكنيم ما از

كسي نميترسيم؛ بارها گفتيم بمب را قبول نداريم.

*آمريكا و همه آنهايي كه بمب اتمي دارند بايد خلع سلاح بشوند
رئيس جمهور با تاكيد بر اينكه آمريكا و همه آنهايي كه بمب اتمي دارند بايد خلع سلاح بشوند و تا زماني كه خلع سلاح نشدند حق
ندارند راجع به موضوع هستهاي اظهار نظر كنند، گفت: كسي كه خودش بمب دارد چطور ميتواند جلوي ساختن بمب را بگيرد و به
همين دليل تلاشها براي جلوگيري از اشاعه سلاحهاي هستهاي ناموفق است، اما ما ميتوانيم، چون بمب اتم نميخواهيم و بمب هم

نداريم ميتوانيم هم خلع سلاح كنيم و هم جلوي ساختن را بگيريم.
احمدي نژاد اعلام كرد: به آژانس بين المللي انرژي اتمي و سازمان ملل پيشنهاد داديم براي خلع سلاح و جلوگيري از اشاعه سلاحهاي
هستهاي بايد گروه مستقل تشكيل بشود نه اينكه كساني كه خودشان بمب دارند مسئول اين كار مهم باشند؛ اگر دولت آمريكا نگران
بمب هست اول خودش را خلع سلاح بكند تا دنيا بفهمد كه صداقت دارد اما خيلي روشن است كه تلاشها و اقدامات آمريكا

ناصادقانه است.

*دخالت آمريكا براي خاورميانه توسعه تروريسم به همراه داشته است
وي با اشاره به استقبال ايران از شعار تغيير اوباما، تصريح كرد: ما انتظار داشتيم آقاي اوباما تغييرات اساسي به وجود بياورد، اما رفتار

ايشان ما را نگران ميكند؛ تصميماتي كه ايشان ميگيرد مطلقا در جهت تغيير نيست، در جهت تشديد وضع موجود است.
رئيسجمهور گفت: اگر دولت امريكا رفتارش را عوض نكند 50 سال هم كه بگذرد در ايران شرايط همين است؛ نه فقط ملت ايران بلكه

همه ملتهاي دنيا با هم متحد هستند و ميخواهند آمريكا رفتارش را اصلاح كند.
احمدي نژاد با طرح اين سووالات كه چرا آمريكا به افغانستان و عراق لشكر كشي كرده است؟ چرا ايران را تهديد ميكند؟ اصلا
نيروهاي آمريكايي در خاورميانه چه كار دارند؟ آيا كشورهاي منطقه كنار مرزهاي آمريكا ناو و هواپيما و تانك دارند؟ و آيا دخالتهاي
آمريكا وضع امنيت، مبارزه با تروريسم و كنترل موادمخدر در منطقه خاورميانه را بهتر كرده است؟ تاكيد كرد: دخالت آمريكا براي مردم
منطقه خاورميانه فقط كشتار و ناامني و توسعه تروريسم به همراه داشته است؛ دولت آمريكا بايد پاسخ بدهد؛ نزديك به يك ميليون
نفر از جمله زنها و كودكان كشته شدند؛ چهار ميليون نفر آواره شدهاند؛ تاسيسات زيربنايي عراق و افغانستان نابود شده است و
سربازان آمريكايي و غيرآمريكايي كشته شدهاند؛ اين جوري نميشود دنيا را اداره كرد و ما به اين روش اداره دنيا معترضيم و مخالف

اين سياستها و كشتار مردم هستيم؛ دوست نداريم اين وضع ادامه پيدا كند.

*بوش از كشته شدن انسانها حمايت ميكرد
وي با تاكيد بر اينكه اكثريت قاطع ملتهاي جهان مخالف سياستهاي آمريكا هستند، اظهارداشت: قبلا اعلام كرديم آمادهايم كمك
كنيم تا سياستهاي غلط آمريكا اصلاح شود؛ آقاي بوش آدمي بود كه از كشته شدن انسانها حمايت ميكرد و يك عذرخواهي نكرد

اما آقاي اوباما اعلام كرد كه ميخواهد تغييرات ايجاد كند، پس اين تغييرات چه شد؟ چه چيزي عوض شده است؟
رئيس جمهور در پاسخ به اين سوال خبرنگار شبكه ABC آمريكا مبني بر اينكه چه آرزوهايي براي سال 2010 داريد؟ گفت: اميدواريم

2 صفحه 2 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس



در دنيا صلح برقرار و جنگها و اشغالگريها تمام شود؛ چراكه حضرت مسيح پيامبر صلح و دوستي و برادري، پاكي و صداقت و پيامبر
دفاع از مظلومين است؛ لذا هر فردي ميگويد مسيحي است بايد دنبالهروي حضرت مسيح باشد؛ ما به حضرت مسيح اعتقاد داريم و

ايشان را پيامبر خدا ميدانيم.
احمدي نژاد در پايان تصريح كرد: كدام رفتار دولت آمريكا با فرهنگ و تعليمات حضرت مسيح مطابقت دارد؟ الان اگر حضرت مسيح
بود آيا دولتمردان آمريكا را بخاطر جنگ در عراق و افغانستان مجازات نميكرد؟ آيا در برابر آنها نميايستاد؟ حتماً ميايستاد اجازه

نميداد كسي تجاوز و اشغالگري كند و مردم بيگناه كشته بشوند.
خبرنگار شبكه ABC پيش از اين يك بار در خاك آمريكا و يك دفعه نيز در تهران با نماينده ملت ايران گفتگو كرده بود.
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